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Přečtěte si, co prozradila Ája Roková na
svého manžela! 

ROZHOVOR

Jsou takřka tři hodiny ráno. Kontrolujeme pravopisné chyby v nebušickém vánočníku. Stejně nenajdeme všechny!
Ách jo, to jsme si zase na sebe ušili bič.  

Než půjdeme spát, tak si ještě musíme sepsat, co je všechno potřeba zařídit. Vyzvednout placky. Udělat rozpis zápasů.
Potvrdit si, že bude pivo. Zastavit se pro dary do sbírky. Počkej, pivo?! Sakra, vždyť nejsou zařízené kelímky! Už aby bylo
po turnaji!  

Krizí při organizaci turnaje zažíváme hodně, nicméně se vždy stačí podívat na fotku níže. Děláme to pro VÁS! Skvělou
partu lidí, kteří příjdou na vánoční turnaj. Pro jeho úžasnou atmosféru. Odpusťte nám tedy drobné nedostatky. Snažili
jsme se, ale nejsme dokonalí. 

Závěrem nezbývá než popřát plno pěkných zážitků z vánočního turnaje, krásné Vánoce a vše nejlepší do nového roku :-)



V prosinci roku 2011 zasáhla všechny nebušické hráče smutná zpráva. Navždy nás opustil spoluzakladatel nebušického
florbalu a jeho mecenáš - Jan Chlumský starší.

Pan Chlumský stál spolu s Josefem Čermákem a Milanem Švandou u zrodu myšlenky založit první nebušický florbalový oddíl.
Bylo to v roce 2001 a nezůstalo jen u snů. Za ohromné podpory pana Chlumského se podařilo vybudovat důstojné tréninkové
zázemí. Brány, do kterých dnes střílíte své vítězné góly a mantinely, na kterých možná sedíte při čtení tohoto vánočního
speciálu, by tu bez něj nikdy nebyly.

Na „své kluky“ mohl být záhy hrdý. Již v sezoně 2002/2003 vybojovali třetí místo v kategorii mladších žáků. Z mladších žáků se
stali žáci starší, dorostenci, junioři, ba dokonce i muži. Úspěšné sezóny střídaly ty méně úspěšné, nicméně po celou tu dobu
za nimi stál právě pan Chlumský a to nejen v roli mecenáše, ale také věrného fandy a zdroje motivace pro tým.

Jeho náhlý odchod z tohoto světa byl velkou ztrátou nejen pro jeho nejbližší, ale i pro každého kluka, který ho znal a pro celý
nebušický florbal jako takový.

Milan Švanda (spoluzakladatel Florbal Team Nebušice, bývalý hráč a současný trenér) 
 “Honza Chlumský starší byl jedním ze zakladatelů florbalového oddílu v Nebušicích a dlouholetý vedoucí a později i trenér
družstva. Byl to on, kdo vlastně na začátku přišel s onou myšlenkou florbal v Nebušicích založit. Často, když jsme společně s
Honzou Chlumským starším jezdívali na zápasy našeho florbalového týmu, „rozčilovali“ jsme se společně nad herními vrtochy jeho
synka „malého“ Honzy. Dneska si na to skutečně často vzpomenu, když vidím, jak se za naprosto stejné herní projevy Honza ml. z
pozice trenéra rozčiluje na svoje svěřence. Často se tím bavím a jsem přesvědčený, že „velký“ Honza se tím, tam někde nahoře, baví
neméně.”

Vánoční turnaj nejsou jen zápasy, ale i 
vzpomínka na lidi, které již nejsou s námi.
Jan Chlumský - spoluzakladatel Florbal Team Nebušice

 Jan Vítek (nejdéle hrající hráč Nebušic):
“Byl to Pan vedoucí. Asi nejlepší vzpomínka bude na rok, kdy
jsme postoupili v Benešově. Byl to postup, na který jsme
dřeli do posledního zápasu. Po zápasech za náma do šatny
přišel Hanzův táta s krabicí šampáňa na oslavu a se slovy:
"Klidně to tu rozmlaťte. Já to rád zaplatím." Tím dokonale
zakončil sezónu a potvrdil, jak moc žil pro náš tým :) Byl to
výbornej den.”

Michal Smutný (bývalý hráč Nebušic):
“Honza senior udělal pro klub první poslední. Vždy, když se
hrálo špatně, přecházel nervózně po delší straně hřiště a slušně
se o toho nachodil. Známkou nejhorší hry bylo, když odešel z
haly :-) Díky němu jsem vlastně v Nebušicích hrál tak dlouho.
Odmítl mě totiž po první sezoně pustit na přestup. Jsem mu za
to vděčný a vždycky se sem rád vracím hlavně kvůli lidem.”

Blanka Vojtěchová – starostka TJ Sokol Nebušice
V létě 2013 pak přišla pro nebušické florbalisty další tragická zpráva, kdy nečekaně zemřela paní Blanka Vojtěchová, v té
době starostka Sokola Nebušice. Paní Vojtěchová za florbalisty, kteří pod nebušický Sokol patří, vždy bojovala a nikdy na ně
nezapomněla. Ať již šlo o zajištění haly pro řádné i mimořádné tréninky o svátcích i o prázdninách. Ať venku krásně svítilo
sluníčko nebo doslova padaly trakaře. Ať bylo třeba zajistit letní soustředění nebo třeba halu pro pořádání turnajů. Vždycky
byla ochotná vyjít nadšeným hráčům vstříc. Samozřejmě nelze také nevzpomenout na velkou pomoc s otázkou finanční, v
dnešním sportu bohužel nezbytnou. Ani když se přerozdělovaly finanční prostředky, nikdy na florbalisty nezapomněla, čímž
jim leckdy vytrhla nejeden trn z paty. Je to také osoba, kterou kluci vídávali při každém tréninku. Snad nikdy se nestalo, aby
na ně zapomněla a neotevřela jim halu a kluci nezapomněli ani na ní.  

Milan Švanda (spoluzakladatel Florbal Team Nebušice, bývalý hráč a současný trenér) 
“Paní Blanka Vojtěchová byla dlouholetou starostkou nebušického Sokola a správcovou naší domácí sportovní haly. Vedle toho, že
na nás nikdy nedala dopustit a vždy nám ve všemožných našich výmyslech vyšla laskavě vstříc, si často vzpomenu, a jistě nejen já,
na přezouvání. Ano čtete dobře, na přezouvání v hale byla „naše bába“ (jak jsme jí přátelsky s Honzou Chlumským st. oslovovali)
skutečně pes :-) Jakmile se nějaký uličník pokusil, byť sebenenápadněji, proniknout do útrob šaten bez řádného přezutí a odložení
bot, nastal zasloužený sekec mazec :-) A že se o to někteří, hlavně ti mladší syčáci, často spíše žertem pokoušeli. Už proto, aby se
po neodvratném přistižení mohli pokorně vrátit zpět a s omluvou boty řádně uložit v zádveří. Bez tohoto rituálu by to snad ani
nebyl pořádný trénink. Prostě a stručně, byla to správná „bába“ od rány, se zlatým srdcem.”



Čau Smutňáku, není to tak dlouho, co jsi se propracoval z Nebušic do tehdy prvoligových, nyní
superligových Vinohrad? Našel bys nějaký rozdíl mezi Superligou a pražským přeborem?
V podstatě se rovná o identické soutěže, akorát Superliga se honosí
prestižnějším názvem, který ne vždy odpovídá kvalitě utkání.
To se v přeboru nestane a divák vždy ví, jakou kvalitu si za pořízenou
vstupenku odnese. Z hlediska hráčského vytížení jsou zde drobné
rozdíly v tréninkovém plánu - v SKV se trénovalo 4tj + 1z + 1r / týden.
Kdežto zlaté postupové časy v Nebuškách nabízely optimální režim 1-2tj
+ 0,3z + 2-3r / týden (tj - tréninková jednotka, z - mistrák, r - restaurace,
regenerace).

Jsi pověstný rychlostí, přehledem, ale rovněž i spalováním
naprostých tutovek. Kde se ti to podařilo natrénovat?
Je pravdou, že napříč soutěžemi jsem znám instinktem takřka
zabijáckým. I sebevětší šance si v mojí přítomnosti nemůže být ničím
jista. Řekl bych, že tyto schopnosti nejdou příliš natrénovat - jedná se o
charakteristiku daného hráče. Čas od času se mi naštěstí podaří
některou z šancí tak moc pokazit, že si zmatený brankář hodí míček do
sítě sám.
Aktuálně hraješ Narodní ligu za Traverzu Mukařov. Plánuješ někdy
návrat zpátky do Nebušic?
Nebudu zastírat, že jsem o návratu přemýšlel již před touto sezónou.
Traverza však loni válcovala soupeře v Národní lize - Západ, až se jí
podařilo tuto soutěž ovládnout. Zážitky z play-off mě velice obohatily a
tak jsem v mužstvu setrval. Podíl na tom má také přítomnost mého
oblíbeného řízného beka Káši v sestavě Traverzy. Moje angažmá v
sezóně 16/17 je otázka, kterou si položím až po tomto ročníku.
Jak bys okomentoval naše dosavadní výkony v probíhající sezoně?
Naprostá nespokojenost a bohorovnost po loňské stíhací jízdě. Tým však zraje jako víno a já věřím v nebušické jaro. 
Má dle tebe některý z hráčů potenciál dotáhnout to ve florbale daleko?
Vždy mě bude mrzet, že se mi jako trenérovi nepodařilo přesvědčit bratry Soboťáky, aby zkusili juniorku v některém z
pražských superligových klubů. Za čtyři sezóny v SKV jsem tam neviděl nadanější hráče jejich věku. Na druhou stranu jsem
moc rád, že zůstali a pomáhají týmu. Navíc je zábava je pozorovat při hře. Je to tedy pouze o nich, jsou to stále mladící s
perspektivou. Líbí se mi výkony kapitána Roka, který si říká o reprezentační pozvánku. Dále sleduji nezvyklý vzestup kvality a
výkonnosti u středopolaře Černila. Pokud omezí svoje pletichy s ženami, může to dotáhnout do nejvyšších pater.

Tým Ovocného světa vždy rád připraví nějakou taktickou třešničku pro oko náročného diváka. Loni jsme aplikovali half-
defenzivní filosofii, při které obránci nesměli vkročit na polovinu soupeře. Vzhledem k neúspěchu tohoto konceptu se pro
letošní rok odhodláváme k tzv. absolutnímu florbalu. Nemohu odhalit principy této strategie, počkejte si na turnaj :-)

Blíží se vánoční turnaj. Těšíš se něj?
Ovšem! Tento turnaj je pro mě vrcholem podzimu. Skvělá zábava ve spojení s dobrou věcí, co víc si přát?
S jakou taktikou do něj vstupuje váš tým?

Přeji všem, aby si užili nadcházející turnaj v klidu a spokojenosti, stejně jako přicházející svátky míru. V této nejasné době
nechť nás všechny naplň duch dobroty, benefice a soudržnosti.

Děkuji za rozhovor a závěrem tě poprosim o vánoční přání pro čtenáře vánočníku.

Nebudu zastírat, že jsem o návratu
přemýšlel již před touto sezónou.
Oslovili jsme bývalého hráče Nebušic Michala Smutného, který se
propracoval až do superligových SKV. Aktuálně tento florbalový štírek
hraje Národní ligu za Traverzu Mukařov. Kdy plánuje svůj comeback?



Ahoj Ájo, dovolím se tě hned na úvod zeptat, jak se těšíš na letošní vánoční turnaj?
Vánoční turnaj je u nás doma nedílnou součástí Vánoc. Takže moc, jako na vše, co je s Vánoci spojeno. 
Připravíš nám i letos nějaké skvělé cukrářské překvapení?
Uvidíme :-)
Loni jsi společně s Kubou vydražila sbírkový voucher do michelinské restaurace La Degustation Bohéme
Bourgeoise. Můžeš popsat čtenářům, jaké to bylo?
No…takhle ti to řeknu…jídlo ti nosí na dlažebních kostkách…většina se jí lžící…dají ti spálenou bramboru, syrovou rybu
(asi nemají sporák), šneky nutí jíst písek, než ti je dají na talíř a bílé víno ti nalijí do baňaté skleničky…prostě,
nedoporučuji se snažit tento poukaz dražit. Já tu hrůzu vezmu raději zase na sebe :-)
Rozumím tedy správně, že by si voucher vydražila ráda znovu?
Obětuji se pro tým :-)
Kuba Rok, tvůj manžel, byl letos na soustředění jednoznačně zvolen kapitánem týmu. Jsi na něj
pyšná?
Já jsem na Kubu hrdá kvůli hodně věcem, ale kdyby
ses mne zeptal jinak - proč jsem na Kubu pyšná? Asi
bych kapitánskou pásku sama od sebe nejmenovala.
Což neznamená, že jsem neměla radost :-) A pak,
konečně mohlo být dokonáno to, co začalo již na naší
svatbě. Víš, kluci z florbalu pro Kubu během naší
svatby vydražili můj podvazek a řekli, že to jednou
bude jeho kapitánská páska. Stálo je to nějaké peníze,
oblečení a dokonce přihodili i Kášu a Péťu (do dnes
nám dluží mytí oken :-))…takže, když byl zvolený, byla
jsem zvědavá, jestli si ten podvazek opravdu vezme…a
vzal. A proto jsem na něj hlavně hrdá. Jeho slova se
shodují s jeho činy a to vždy. 
Prozradíš nám na Kubu nějaké tajemství?
Má nějaký zlozvyk?

Klárku vždy uspíte. Nevím, jak je to možné?
V rámci seriálu NEBUŠICKÉ ŽENY jsme oslovili Alenu Rokovou, která
se loni šťastně provdala za našeho kapitána Kubu Roka. Co nám
prozradila v rozhovoru? 

Jo, má…všechny sporty, co dělá, tak je v nich
lepší než já a vždy mě porazí…a to mě
štve…teda krom vaření, v tom jsem lepší já…ale
to asi není sport…to je spíš má strategie, jak ho
v těch sportech zpomalit. 

Letos v květnu se Vám narodila dcera Klárka.
Pozoruješ u ní florbalové vlohy?
Klárka od týmu dostala nádhernou florbalku. A s
tatínkem si s ní občas hrají…Klárka se spíš chová jako
brankář a míčky se snaží chytat, ale tatínek jí to prý
odnaučí. Prý brankářkou bude jen přes jeho mrtvolu,
tak nevím :-)
Společně s Klárkou chodíte na naše zápasy? Co
říkáš předváděným výkonům?
Klárku vždycky uspíte, nevím jak je to možné :-) Ale mě
to baví. Víš, kamarádka mě jednou vzala na extraligový
hokej…prý ať vidím pořádnou hru…Bylo to strašně
fajn, ale… vy jste prostě větší sranda. Baví mne, že 
když zařvu…“ Lásko, dej góla“, tak se někdo nazpět ozve…tedy krom Kuby :-) A pak na hokeji, když brankář chytil góla, tak
to byla samozřejmost. Když Peter chytí góla, mají z toho všichni včetně mě, upřímnou radost :-). Ale zase na tom hokeji
jsem si mohla zařvat s davem „Pruhovaný svině“ a to s vámi nemůžu. 



Věříš, že se v letošní sezóně udržíme a nesestoupíme?
No já počítám s postupem. 
Máš mezi hráči i mimo Kuby nějakého oblíbence?
Milana, strašně mě baví…je jak Forrest Gump. On když dostane míček tak běží a běží…nekouká dopředu, do stran…jen tu
bránu by potřeboval větší :-)
Děkuji Ájo za rozhovor. Závěrem tě poprosím o vánoční přání čtenářům a účastníkům turnaje.
Já Vám Všem především přeji, abyste si tento turnaj užili, abyste nebyly smutní, že jsme Vás porazily a celý turnaj
vyhrály. A ať prožijete nádherné Vánoce s těmi, co máte rádi. Protože jen na tom záleží. 

Sympatický mladík s výrazem
ztraceného štěňátka nejspíše
dal na rady své matky „tu
košili si raději kup o číslo
větší“. Nesmrtelná ubrusová
kostka, která košili „zdobí“,
by se spíše hodila k
formálnějšímu outfitu než-li k
nedbalé sportovní eleganci.
Co je však třeba ocenit jsou
dokonale čistoskvoucí boty a
modelkovský postoj.

Milan Černil
Na první pohled zde jistě upoutají
vlasy. Nad účesem alá „vrabčí
hnízdo“ model jistě strávil mnoho
času. Fosforově zelené triko příliš
nepodtrhuje mdlý výraz ve tváři,
avšak dokonale ladí se sportovní
lahví. Klasické modré džíny,
sportovní tenisky, batoh – takové
to typické „outdoorové dogma“.
Celkový dojem poněkud kazí
hošánkovo gesto na levé ruce a
nevylepší jej ani správný výběr
kompozice zahrnující nejlepší pivo
světa.

Sportovní volné triko, tmavé
džíny, černé tenisky – zjevně
vše vybráno stylem „co bylo
rukám nejblíž“. Tento model
asi neurazí, ale ani
nenadchne. Kombinace black
and white je sice nesmrtelná,
avšak chce to zkrátka větší
důvtip v oblékání, pánové. 

Patrik SvobodaMatěj Turek

Módní policie Nebušice!
Na posledním turnaji v Králově Dvoře jsme
vyfotili outfit tří nebušických hráčů. Jak
obstáli při hodnocení přísné nebušické
módní policie? Čtěte sami!



Ahoj Aničko, u nebušického florbalu jsi poměrně krátce. Jak
se ti zatím mezi námi libi?
Ahoj Péťo, musím říct, že díky tomu, jak hezky jste mě mezi
sebe přijali, se mi u Vás líbí a jsem ráda součástí nebušického
florbalu.
Absolvovala si s námi soustředění, kdy si v roli asistentky
trenéra měla za úkol protažení hráčů před jednotlivými
tréninky. Jak hodnotíš naše fyzické dispozice?
Myslíš fyzické dispozice ke strečingu? To se pouštíme na velice
tenký led :) Ve Vašem věku se již těžko dají zhodnotit fyzické
předpoklady k této formě pohybu, což je samozřejmě
způsobené formou zatěžování organismu. Tedy tím, co jste
doposud dělali za sport a jak moc jste zkrácení. Určitě ale můžu
zhodnotit Váš přístup k mým tréninkům na soustředění, a to
velice kladně. Celé 4 dny jsem se snažila o to, abyste pochopili,
že je protahování důležitou součástí sportovní přípravy,
prevencí proti zranění a jak jste doufám sami zjistili, vede k
rychlejší rekovalescenci svalů po zatížení.
Někteří hráči mají z tvé možné návštěvy tréninku a
následného protahování doslova strach. Plánuješ nás
opět někdy navštívit?
Já bych měla ze svých tréninků taky strach, být ve stavu
některých hráčů Nebušic :D Jak jsem již několikrát zmiňovala,
pokud bude o mé tréninky zájem, ráda Vás opět navštívím a
něco připravím.
Aktuálně pracuješ jako instruktorka Bikram Jógy, která
věnovala dárkové poukazy do vánoční sbírky. Na co se
držitelé voucheru mohou těšit?

Především na skvělý zážitek. Bikram Jóga je dynamické cvičení 26 poloh po sobě jdoucích v sále, kde je 42 stupňů. Je to
vědecky sestavená metoda stlačování, protahování a posilování a mohu zaručit, že již po první lekci se budete cítit jako
znovuzrození.
Je tato aktivita vhodná i pro muže?
Určitě, Bikram jóga je vhodná pro všechny. Dokonce bych řekla, že v poslední době se jako začátečníci u nás objevují
především muži.
Loni jsi se poprvé zúčastnila vánočního turnaje. Jaké sis z něj odnesla zážitky?
Loni jsem byla v Nebušicích úplně nově, o to víc mě překvapilo, jak dobře byl turnaj zorganizován, kolik týmů a lidí
dorazilo a hlavně, za jakým účelem se to celé dělo. Myslím, že takových akcí by se obecně mělo dělat víc. Mimo to
jsem si také odnesla pár skvělých vánočních dárků ve formě poukazů, na které se těším i letos :)
Tak to je skvělé :-) Aničko, děkuji ti za rozhovor a za naší redakci doufám, že se ti bude na vánočním turnaji líbit
i letos :-)

Já bych měla ze svých tréninků taky strach,
být ve stavu některých hráčů Nebušic!
Anička Čadková, instruktorka Bikram Jógy a od soustředění i výpomoc
při vedení strečinků Nebušic. Naší druhé NEBUŠICKÉ ŽENY jsme se
zeptali na její práci, ale i na to, jak si užila poslední vánoční turnaj. 

Já díky Tobě za rozhovor :)



Ahoj Petere, ano, už je to skoro 8 let, co jsem se k vozíčkářskému florbalu dostala. Pracuji jako sociální pracovnice s
lidmi s poškozením míchy (vozíčkáři), takže jsem s nimi v každodenním kontaktu. K florbalu jsem se dostala úplně
náhodou, kdy mě samotní hráči oslovili, jestli bych jim v roce 2007 nepomohla na jednom ligovém kole a já bez znalostí
tohoto sportu, pravidel jsem dělala zapisovatelku :-). Ten sport mě uchvátil a zůstala jsem u něj doposud.
Říká se, že mezi handicapovánými sportovci panuje vždy skvělá atmosféra. Je tomu skutečně tak?
Ano, je to tak. Všichni jsme kamarádi, i když se z nás na hřišti stávají soupeři. Ale i na samotném hřišti si hráči ze sebe
umí udělat srandu a navzájem se popichovat. A když hra skončí, všichni si pak společně zajdeme na jídlo a bavíme se. 
Působíš především jako vedoucí u SKV Praha. Co vše tato pozice obnáší?
Kde začít - když vezmu samotný trénink, tak vytahat a připravit vozíky a hřiště na hru a pak zase vše uklidit. Mimo
hřiště mám na starosti zajišťování vybavení pro hráče od hokejek, míčky až po dresy. Snažím se shánět peníze na
provoz celého oddílu a na sportovní vozíky. Když je ligové kolo, tak zajišťuji ubytování pro hráče, předávám jim
informace, kdy a kde mají být a jednou za rok organizuji ligové kolo, které se odehrává v Praze. Momentálně se
snažím najít další nové hráče/hráčky, kteří by chtěli začít hrát florbal. Mám teď v týmu skvělého člověka (choďáka),
Vláďu Maříka, který v našem oddílu působí jako trenér a zároveň mi hodně pomáhá i s organizačními záležitostmi.

Jak bys nám popsala vlastními slovy Váš tým?
SKV Praha ComAp Team je jeden z nejstarších oddílů
vozíčkářské florbalové ligy. Můj tým je složen z lidí,
kteří tento sport milují. Každý člen týmu je jedinečná
osobnost, která má své přednosti, nedostatky i
mouchy, ale když jsme na hřišti, tak jsme tým a tak
vím, že se na každého z nich můžu spolehnout. Jsme
zároveň přátelé, kteří si navzájem pomáhají.
Hrajete s SKV Praha florbalovou extraligu
vozíčkářů. Daří se Vám v letošní sezoně? Můžeš
zmínit i některé historické úspěchy?
Tohle je spíš otázka na našeho trenéra, ale za sebe
vnímám první polovinu letošní ligy velmi pozitivně.
Máme za sebou dvě ligová kola, kde jsme v devíti
zápasech prohráli pouze jednou a v současné době se
nacházíme na druhém místě tabulky. Po zimní pauze
nás v březnu čeká další ligové kolo - tentokrát v
Kadani. V průběhu dvanácti sezón jsme třikrát skončili
druzí a třikrát bronzoví. Do kompletní sbírky nám chybí
pouze titul, který jsme měli v loňské sezóně na dosah.
Snad se nám to povede letos.

Tak to Vám jde florbal lépe než nám :-) Výtěžek loňské
sbírky poputoval na nákup vozíčku pro Romana
Charváta. Koho budeme moci podpořit v letošním
roce?
V letošním roce výtěžek poputuje opět na nákup dalšího
florbalového vozíku - tentokrát pro Kateřinu Braunovou,
která se po mateřské dovolené rozhodla opět vrátit k
florbalu. Kačka má po prodělaném nádorovém onemocnění
v dětství vysoko amputovanou nohu, takže pro ni potřebuji
nechat postavit úplně jiný vozík, než pro "klasické vozíčkáře".

Loni jste měli během vánočního turnaje zápasy. Plánuješ
dorazit nyní?
Určitě plánuji se na letošní vánoční turnaj podívat. I někteří
samotní hráči přislíbili na tomto turnaji svoji účast. 
Tak to je super! Těšíš se? 
Velice se těším. Už první rok jsem byla nadšená, když jsi nás
oslovil, že něco takového pořádáš a zároveň tím chceš někoho
podpořit. O to víc jsem byla překvapená až dojatá, kolik se
vybralo peněz. Přišlo mi to až neskutečné. Jsem moc ráda, že
nás chcete podpořit i v letošním ročníku vánočního turnaje.
Moc si toho vážíme. Díky :-)

Ahoj Dominiko, dlouhá léta se věnuješ florbalu vozíčkářů. Co tě k této krásné aktivitě přivedlo?

Všichni jsme kamarádi, i když se z nás na
hřišti stávají soupeři.



Dobrý den pane Hůlko, před 12 lety jste stál u zrodu Sportovního klubu vozíčkářů Praha. Co Vás vedlo k skvělé
myšlence, nabídnou lidem s handicapem možnost společně sportovat?
V roce 1991, kdy SKV Praha vznikl, jsem jsem ještě vesele běhal, jezdil na kole a hlavně lezl po skalách. Náš klub měl až do
roku 2003 zaměření pouze na stolní tenis vozíčkářů. V tomto roce už jsem běhat ani lézt po skalách nemohl, ale začínal
jsem hrát florbal na vozíku. Pro mě to byla výborná příležitost začít se věnovat něčemu novému, podobně jako třeba také
lyžování nebo orientačnímu závodu vozíčkářů. Díky vstřícnosti stolních tenistů se nám podařilo právě tyto sporty (společně
s motorovými čtyřkolkami, které se ale po třech letech osamostatnily) začlenit do Sportovního klubu vozíčkářů Praha.
Spojení několika různorodých sportů v jedné organizaci s sebou nese mnoho úskalí, například by to mohlo vést k
handrkování o peníze.V tom nám paradoxně pomohl náš stát, který nás přestal (vzhledem k dost komplikovanému sporu v
paralympijském hnutí) podporovat. Neměli jsme se o co handrkovat, naučili jsme se vzájemnému respektu a i efektivnímu
hospodaření. Postupně se nám podařilo oslovit některé firmy, které se staly našimi partnery a umožnily nám přežít bez
podpory MŠMT. V posledních letech máme i čím dál víc podporovatelů mezi veřejností, což je pro nás nesmírně důležité.
Váš klub se v průběhu let značně rozvinul. Můžete popsat, jaké sporty svým členům nabízíte?
V současnosti máme tři soutěžní sporty - Stolní tenis, florbal a orientační závody. V těchto sportech se nám daří
dosahovat solidních úspěchů na republikových i mezinárodních soutěžích, ale je důležité i to, že jsme schopni neustále
nabízet sportovní příležitost novým zájemcům, a to i těm, kteří nemají vrcholové ambice. Ostatní naše sporty
provozujeme nesoutěžně, přestože některé z nich mají i soutěžní varianty. Jsou to potápění, lyžování, tanec, cyklistika a
další outdoorové sporty (v posledních letech například rafting, wakeboarding, paragliding, jachting a další). V těchto
sportech oslovujeme hlavně vozíčkáře, kteří mají chuť osahat si své možnosti a vyzkoušet možnosti sportu na vozíku.
Podařilo se Vám v těchto sportech dosáhnout významných úspěchů?
O úspěších jsem psal už v předchozí otázce, konkrétně v soutěžích poslední sezóny jsme uspěli takto: Florbalový oddíl
byl v sezóně 2014-15 stříbrným medailistou Česká pošta extraligy vozíčkářů. Stolní tenista Milan Krejčí byl v roce 2015
bronzový na MČR. Jana Kosťová byla v roce 2015 šestá na MS trail orienteeringu a v českém kole Evropského poháru
zcela zvítězila nad více než stovkou závodníků s hendikepem i bez něj.
Náš tým v loňském roce spojil vánoční turnaj právě s podporou SKV Praha. Podařilo se nám vybrat krásných
37 209 Kč. O totéž se snažíme i letos. Jak vnímáte naše úsilí?
Sport nám, stejně jako Vám, přináší radost, ale máme to trochu komplikovanější, když se mu chceme věnovat. Díky
Vašemu turnaji získáváme nejen úžasnou finanční podporu, ale také podporu morální. Je nám ctí, že nás podporují
výborní florbalisté a jsme moc rádi, že si můžeme fandit navzájem. Taková podpora "od lidí" má pro nás zásadní
význam.
Vánoční turnaj se koná jednou za rok. Někteří naši čtenáři by však Sportovní klub vozíčkářů
Praha neváhali podpořit i během roku. Jaké mají možnosti?
Především bych chtěl upozornit na náš projekt Spojenci sportovců na vozíku, jehož www stránky jsou www.spojenci.cz.
Tady je možné podpořit nás svým sportovním výkonem, tedy spojit své výkony s podporou Sportovního klubu vozíčkářů
Praha. Například posílat na náš transparentní sbírkový účet 2600062191 / 2010 peníze za každý uběhaný kilometr,
vstřelený gól, uhraný set...možností je mnoho. Tím získáte kromě dobrého pocitu ze sportu také dobrý pocit z daru,
motivaci k dalšímu sportování a také se stáváme fanoušky navzájem. Pro nás je tato (i symbolická) podpora nesmírně
důležitá a moc za ni děkujeme.
S blížícími se Vánoci se nemůžu nezeptat, jak budete trávit vánoční svátky?
Já sám budu trávit svátky tradičně, s rodinou. Pokud budu mít o svátcích příležitost k tréninku stolního tenisu, tak
jí rád využiji. Lyžování i další sporty nechávám už na příští rok.
Děkuji Vám mockrát za rozhovor a závěrem bych Vás požádal o vánoční přání účastníkům našeho turnaje.
Potěšení je na mé straně. Účastníkům turnaje i všem, kteří budou číst tento rozhovor, bych chtěl popřát plno zážitků,
radost ze setkávání s ostatní lidmi, vzájemnou úctu a fair play. A to nejen o svátcích, ale po celý rok.

Sport nám, stejně jako Vám, přináší radost,
ale máme to trochu komplikovanější.



Čau Víťas, v Nebušicích hraješ neuvěřitelných 12 let. Jak si se k nám tehdy vlastně dostal?

Za tu dobu se v týmu vystřídalo jistě spoustu hráčů. Stejně tak si zažil spoustu úspěchů. Na koho a na co
nejraději vzpomínáš?

Ahoj, do Nebu jsem se dostal díky kamarádům ze střední, Lettlasovi a Sejrovi, kteří za Nebu tenkrát hráli. Dal jsem
si s klukama první trénink, no a už jsem tu zakotvil. Neuvěřitelný, že mě to tu drží tak dlouho.

 Máš i něco na co by si nejraději zapomněl?
 Na každý zápas, který se nedaří!

Blíží se vánoční turnaj. Jak ho vnímáš? Těšíš se?
Je to super akce, na kterou se těším celý rok :-)
Bude tvuj tým opět útočit na vítězství nebo se soustředíte na jiné cíle?
Jasně, že si jdeme dát obhajobu, ale bude to hodně těžký, protože musíme taky pomoct, aby se nic nemuselo
vyhodit nebo, nedejbože, vylít!

Pár jich bylo. Z party, ke který jsem přišel, tu zbyl už jen Chlumák. Je těžký někoho vybrat, protože od začátku do teď se
tu sešla skvělá parta, ať už spoluhráči, trenéři nebo vedoucí. Je spousta moc hezkých momentů, jako soustředění,
teambuildingy a podobné akce. Ale nejlepší byl doteď postup v Benešově. Na ten jsme bojovali do posledního zápasu
a tomu odpovídala i oslava :-)

Závěrem se zeptám, jestli máš nějaké vánoční florbalové přání, ktere chceš, aby se vyplnilo?
Abych se probral a začal zase dávat góly! :-)

Neuvěřitelný, že mě to tu drží tak dlouho.
Nebušický srdcař Honza Vítek! Ranař před jehož střelou by
nejraději uhnul i kdejaký gólman. Přečtěte si, na co nejraději v
souvislosti s Nebušicemi vzpomíná.



Beran (21.3. – 20.4.)
Aktuální postavení hvězd nahrává beranům do
karet. Jejich kondice, bystrost a hravost bude na
nejvyšší úrovni, což velice usnadní ukojit paličatou
touhu po výhře. Snažte se však vyhnout případným
konfliktům s protihráči, kteří těžce nesou prohru!

Blíženci (22.5. – 21.6.)
Sbližování si dnes nechte až na večer, pokud byste
totiž měli samé oči pouze pro ladné křivky
protihráče, mohla by vám uniknout nejedna gólová
šance! A jde vám snad o třepotající se síť brány,
kterou rozevlál vámi vstřelený míček, rozvášněné
tleskající fanynky a ne o protihráčovy křivé a
chlupaté nohy…

Lev (23.7. – 22.8.)
Lidé narozeni ve znamení lva jsou bezkonkurečně
nejlepší vládci v tom, do čeho se pustí srdcem. Vy
proto dnes budete Králem florbalu. Na co sáhnete,
to vám půjde jedna báseň. Pokud si tedy doma
nezapomenete hokejku, nemusíte se o své výkony
strachovat. Mufasa by na vás byl pyšný.

Býk (21.4. – 21.5.)
Dnes byste v žádném případě neměli zapomínat na
pitný režim. Bez dostatku tekutin nebudete schopni
absolutně ničeho. Pokud by se vám to vymklo z
rukou, nezoufejte, můžete toho využít při
znesnadnění pohybu protihráče ve vaší blízkosti a
tím snadněji proměnit jinak daleko obtížnější herní
situace.

Rak (22.6. – 22.7.)
Račí chůze bude přesně to, co vám dnes zaručí
jedinečnou možnost, jak svůj tým dovést k vítězství.
Tuto ojedinělou schopnost musíte využít do
poslední možnosti, jinak vám bude nadosmrti
odebrána a stanete se obyčejným mudlou.
Pamatujte, vykolejit protihráče je třeba vždy a všemi
možnými způsoby.

Panna (23.8. – 22.9.)
Nedostatek zkušeností by mohl nahrávat tomu, že
budete nepoužitelní a prkenní, opak je však
pravdou. Začátečnické štěstíčko zařídí, že dnes všem
vytřete zrak. Z počátku s ostychem, později se
vztyčenou hlavou a hrdostí v srdci proběhnete
dnešním utkáním jako florbaloví velmistři.

Váhy (23.9. – 23.10.)
Uran a Saturn dávají jasně najevo, že dnešní kýžené
skórování nebudete mít vůbec snadné. Měli byste
zvážit, zda nebude lepší se tentokrát vžít do role
diváka a ponechat nelehkou úlohu na bedrech
někoho jiného. Má to i své výhody, můžete se
podrobněji věnovat degustaci kvalitních moků.

Střelec (23.11. – 21.12.)
Ve sportovním odvětví zažíváte nebývalou přízeň
hvězd. Stejně jako v posledních týdnech se vám
dnes bude dařit vše, na co sáhnete. Buďte však
obezřetní v míře projevování vaší dokonalosti. V
emotivnějších jedincích byste tím mohli zbytečně
nabýt příliš mnoho pocitu, že se vznášíte hlavou v
oblacích. 

Vodnář (21.1. – 20.2.)
Jindy nesporně kvalitní přesvědčovací schopnosti
vám dnes nepomohou. Je třeba se zaměřit na
výkony a nechat výmluvy stranou. Vždycky prostě
nejde podplatit a ukecat rozhodčího. Dnes jde tedy
o vše, seberte všechnu svou sílu a nebojte se ji
investovat. Na večerní oslavu proměněných šancí se
rezervní síly vždycky najdou.

Štír (24.10. – 22.11.)
Neměli byste podceňovat svou štíhlou linii. Po
včerejším večerním obžerství se bez debat dostaví
výčitky svědomí a ztěžklé nohy, kterých dnes bude
třeba více než obvykle. Jestli se ani tentokrát
netrefíte do brány, bude vás to stát pěkně draho.
Jděte do sebe jako nikdy!

Kozoroh (22.12. – 20.1.)
Hlavně klidnou hlavu!, tak by mělo znít vaše dnešní
heslo. Nemá totiž cenu zbytečně se rozčilovat,
pokud vám zrovna spoluhráč nepřihraje, gólman
vám přečte z hlavy váš perfektně vymyšlený
majstrštyk či fanynky podle vás dostatečně
nevýskají. Hoďte to za hlavu, nějak to dopadne,
takže prosím vás: Nebušit hlavou do zdi!

Ryby (21.2. – 20.3.)
Období kolem Vánoc není pro ryby zrovna příznivé.
Je třeba se vyvarovat stereotypům a drobet se nad
ně povznést. Běhejte, střílejte, bavte se, skórujte,
prostě bojujte za všechny ty ryby! A za ty, které to
pro letošní rok mají spočítané, si nezapomeňte dát
skleničku. 

Florbalový horoskop



Kdo je tvůj oblíbený soupeř?
Každý férový soupeř, který chce hrát florbal. Z letošních např. IBK Kuřata Kladno.
Co neoblíbený soupeř?
Uplakánci a zákeřné týmy typu Desperados. 
Máš nějaký životní vzor?
Životní vzor asi nemám. Prostě se snažím chovat fér, i když se to dneska moc nenosí. Trenérský je Petr Uličný.

Prostě se snažím chovat fér, i když se to
dneska moc nenosí.
Florbalový trenér?! Nevděčná pozice muže, který není vidět, ale
za to je někdy slušně slyšet. Jaké to má s námi ten náš?
Ahoj Milane, hned na úvod: Jaká je tvá největší trenérská zbraň?
To by asi měli posoudit jiní. Výsledky zatím nic moc, takže asi žádná.
A naopak tvá největší trenérská slabina?
Za 15 let jsem nebyl schopný naučit kluky střílet góly.
Máš nějaké florbalové motto?
Jasně! "Florbal se hraje srdíčkem!“
Co je nejtěžší na trénování Nebušic?
Na tréninky Nebušic jsem se vždycky těšil a nepřijde mi tam nic
zásadně těžkého. Výsledek, to je pak ale jiná písnička :-) Možná přeci
jen by to občas chtělo udržet přísnější disciplínu, ale pohoda na
tréninku je také důležitá.
Co musí kluci zlepšit?
Jednoznačně tah na bránu, proměňování šancí a důraz. Jak
vepředu, tak kolem vlastní kasy. Dále pak vzájemnou komunikaci na
hřišti. Někteří nejmenovaní Sobotkové by pak měli přestat hulit;-)
V čem jsou kluci dobří?
Stabilně je to podle mého pohoda v kabině, což bych
vůbec nepodceňoval. Na hřišti pak, pokud mají zrovna náladu, srdíčko
a nasazení, které dokáže smazat i to, že jsou to dřeváci :-)
Jak slavíš výhry?
Myslíš ty naše ušmudlané výhry o gól? Tak většinou se dávám
dohromady po nervové stránce.



Vánoční turnaj 2014



Číslo dresu: 27
Datum narození: 8. 7. 1997
Výška: 170 cm
Váha: 58 kg
Post: Útočník
Předchozí týmy: Žádný, už 6 let v Nebušicích
Florbalka: Levá, Unihoc Cavity
Největší florbalová zbraň: Dovednost s holí
Největší florbalová slabina: Lenost
Florbalové motto: Ať už je konec!
Oblíbený spoluhráč: Všichni co nahrávají a nesólují.
Oblíbený soupeř: Jako vážně? Oblíbený soupeř neexistuj
Neoblíbený soupeř: Kralupy nad Vltavou
Oblíbená hala: To je jasný, ta naše - žádná guma!
Životní vzor: Nemám
Koníčci: Florbal

Jakub Sobotka
Číslo dresu: 20
Datum narození: 8.7. 1997
Výška:170 cm
Váha: 59 kg
Post: Levé křídlo
Předchozí týmy: Žádné
Florbalka: Pravá,Unihoc Top Light 26
Největší florbalová zbraň: Já, osobně
Největší florbalová slabina: Peter Chalupianský
Florbalové motto: Hlavně se nespotit
Oblíbený spoluhráč: Nemám, jsem sólista
Oblíbený soupeř: Desperados
Neoblíbený soupeř: Tatran Střešovice B
Oblíbená hala: Nebušice
Životní vzor: Nemám, jsem životní vzor spíše pro ostatní :)
Koníčci: Florbal, to je jasný

Jan Sobotka

Číslo dresu: 16
Datum narození: 13.7.1999
Výška:183 cm
Váha: 100 kg
Post: Obránce
Předchozí týmy: FBC Plzeň, Sokol Sokolov
Florbalka: Levá, zeleno-bílá s růžovou čepelí
Největší florbalová zbraň: Rozvaha
Největší florbalová slabina: Rychlost
Florbalové motto: Žádné nemám
Oblíbený spoluhráč: Patrik Svoboda
Oblíbený soupeř: Tatran Střešovice B
Neoblíbený soupeř: Desperados
Oblíbená hala: Královské Vinohrady
Životní vzor: Nemám
Koníčci: Drogy

Jakub Rok
Číslo dresu: 12
Datum narození: 17. 11. 1988
Výška:186 cm
Váha: 84 kg
Post: Centr
Předchozí týmy: Žádné
Florbalka: Pravá, Unihoc Feather Light Curve
Největší florbalová zbraň: Rychlost
Největší florbalová slabina: Hlava dole, levý kotník
Florbalové motto: Sorry, to jsem posral
Oblíbený spoluhráč: Můj klon a Páťa
Oblíbený soupeř: Ten, který hraje přesilovku
Neoblíbený soupeř: Žádný takový není
Oblíbená hala: S parketama
Životní vzor: Náš kocour Oskar
Koníčci: Trekking, příroda, florbal, prsa, počítačové hry

Milan Černil

Číslo dresu: 7
Datum narození: 3.4.1998
Výška:180 cm
Váha: 69 kg
Post: Křídlo
Předchozí týmy: Sokol Hanspaulka
Florbalka: Prava, Unihoc Super Top Light F26
Největší florbalová zbraň: Rychlost
Největší florbalová slabina: Technika
Florbalové motto: Nemám
Oblíbený spoluhráč: Honza Sobotka
Oblíbený soupeř: Nemám
Neoblíbený soupeř: Tatran Střešovice B
Oblíbená hala: Nemám
Životní vzor: Michael Schumacher
Koníčci: Florbal, PC

Ondřej Mikoláš
Číslo dresu: 5
Datum narození: 21.6.1982
Výška:173 cm
Váha: 75 kg
Post: Útočník
Předchozí týmy: N/A
Florbalka: Pravá, Unihoc CAVITY Triangle 26
Největší florbalová zbraň: Hra tělem, rychlost
Největší florbalová slabina: Občas splašený kladiva….
Florbalové motto: Hlavně se nezranit! (vzhledem k věku)
Oblíbený spoluhráč: Víťas
Oblíbený soupeř: Tatran Střešovice B
Neoblíbený soupeř: Jednoznačně Desperados :-D
Oblíbená hala: Juliska, mám to tam blízko
Životní vzor: Jarda Jágr
Koníčci: Hodně sportů, IT a technika obecně, hudba

Michal Marek

Poznejte hráče Nebušic



Číslo dresu: 11
Datum narození: 5.7.1994
Výška: 173 cm
Váha: 65 kg
Post: Kde je třeba
Předchozí týmy: USK Akademik Cheb
Florbalka: Pravá, Salming Aero
Největší florbalová zbraň: Zbytek týmu
Největší florbalová slabina: Bránění
Florbalové motto: Hlavně v klidu.
Oblíbený spoluhráč: Všichni!
Oblíbený soupeř: Všichni!
Neoblíbený soupeř: Nikdo!
Oblíbená hala: Kotlářka
Životní vzor: Ken Robinson
Koníčci: Literatura, rap a tvoje máma

Ondřej Cabal
Číslo dresu: 35
Datum narození: 20.6.1998
Výška: 173 cm
Váha: 85 kg
Post: Pravý/Levý obránce
Předchozí týmy: Nebušice forever! :D
Florbalka: Levá (Unihoc Cavity)
Největší florbalová zbraň: Přehled o hře
Největší florbalová slabina: Rychlost
Florbalové motto: Co leží, neběží.
Oblíbený spoluhráč: Jakub Sobotka, Jan Sobotka
Oblíbený soupeř: IBK Kuřata Kladno
Neoblíbený soupeř: FbK Kobylisy
Oblíbená hala: Přece ta nebušická :-)
Životní vzor: Ve florbale je to určitě Aleš Zálesný.
Koníčci: Filmy, Hry, florbal, a když musím, tak i to učení.

Vojtěch Pačiska

Číslo dresu: 38
Datum narození: 13.7.1999
Výška: 173 cm
Váha: 57 kg
Post: Útočník
Předchozí týmy: Sokol Hanspaulka
Florbalka: Levá, ZONE HYPER AIR SL F29
Největší florbalová zbraň: Mrštnost
Největší florbalová slabina: Nezpevněné tělo
Florbalové motto: Hlavně to moc nepřehánět
Oblíbený spoluhráč: Jakub Rok
Oblíbený soupeř: Black Angels
Neoblíbený soupeř: Sport Eden Beroun
Oblíbená hala: Královské Vinohrady
Životní vzor: Quentin Tarantino
Koníčci: Filmová tvorba, cyklistika, lyžování, sporty

Jan Čadek
Číslo dresu: 35
Datum narození: 12.12.1986
Výška: 186 cm
Váha: 95 kg
Post: Obránce
Předchozí týmy: Nebušice od začátku do konce!
Florbalka: Pravá, Unihoc
Největší florbalová zbraň: Střela
Největší florbalová slabina: Rychlost
Florbalové motto: Co leží, neběží.
Oblíbený spoluhráč: Chlumák
Oblíbený soupeř: Tatran Střešovice B
Neoblíbený soupeř: Desperados
Oblíbená hala: Královské Vinohrady
Životní vzor: Kdo jiný, než otec :-)
Koníčci: Počítač, rybaření, zbraně, filmy a seriály, sport

Jan Vítek

Číslo dresu: 9
Datum narození: 21.10.1994
Výška: 180 cm
Váha: 80 kg
Post: Středopolař
Předchozí týmy: Žádné
Florbalka: Pravá, Exel
Největší florbalová zbraň: Střelba
Největší florbalová slabina: Neexistuje, nepřipouštím si
Florbalové motto: Žádné nemám
Oblíbený spoluhráč: Celá první lajna
Oblíbený soupeř: IBK Kuřata Kladno
Neoblíbený soupeř: Tatran Střešovice B
Oblíbená hala: Beroun
Životní vzor: Václav Havel, sportovec Jan Železný
Koníčci: Sport, cestování

Patrik Svoboda
Číslo dresu: 10 jako kanonýr každého týmu!
Datum narození: 12.9.1990
Výška: 170 cm
Váha: 70 kg
Post: Útočník
Předchozí týmy: Žádné
Florbalka: Pravá – zlomená UNIHOC
Největší florbalová zbraň: Vrozený talent !
Největší florbalová slabina: Žádná to se ví !
Florbalové motto: Nemusíš se vracet, pokud věříš gólmanovi
Oblíbený spoluhráč: Jakub Rok
Oblíbený soupeř: Kuřata
Neoblíbený soupeř: Desperados :-D
Oblíbená hala: O2 Arena
Životní vzor: Lionel Messi
Koníčci: Sport, sbírání známek, vaření, křížovky

Jan Krejčí



Číslo dresu: 24
Datum narození: 24.2.1991
Výška: 183 cm
Váha: 92 kg
Post: Hlídač kasy
Předchozí týmy: Navždy jen ten nebušickej
Florbalová výstroj: Unihoc, oranžová
Největší florbalová zbraň: Rychlý ruce
Největší florbalová slabina: Pomalý nohy
Florbalové motto: I Haškovi se nejdřív smáli!
Oblíbený spoluhráč: 4x M - Milan, Míša, Mates, Méďa
Oblíbený soupeř: IBK Kuřata Kladno
Neoblíbený soupeř: Desperados a Lisboa 99
Oblíbená hala: Všechny nafukovací
Životní vzor: Člověk by se neměl omezovat vzory
Koníčci: Sporty, pivo, zelená :-)

Peter Chalupianský
Číslo dresu: 8
Datum narození: 1991
Výška:190 cm
Váha: 99 kg
Post: Obránce
Předchozí týmy: FBC Baník Sokolov
Florbalka: Levá, Unihoc
Největší florbalová zbraň: Nepředvídatelná střela
Největší florbalová slabina: Nepředvídatelná střela
Florbalové motto: Nemám
Oblíbený spoluhráč: Všichni
Oblíbený soupeř: Nemám
Neoblíbený soupeř: Nemám
Oblíbená hala: Prudential Center
Životní vzor: Martin Brodeur
Koníčci: Florbal

Michal Vališ

Číslo dresu: 6
Datum narození: 28.5.1989
Výška: 177 cm
Váha: 74 kg
Post: Kam mě postaví, tam hraju
Předchozí týmy: Tatran Střešovice
Florbalka: Levá, Unihoc D 83
Největší florbalová zbraň: Noha
Největší florbalová slabina: Hokejka
Florbalové motto: Někdo to musí vzít na sebe
Oblíbený spoluhráč: Rok a Sobotkové
Oblíbený soupeř: Desperados
Neoblíbený soupeř: Nemám
Oblíbená hala: Královské Vinohrady
Životní vzor: Tvoje máma
Koníčci: Starokladrubský

Matěj Turek
Číslo dresu: 29
Datum narození: 6.3.1990
Výška: 174 cm
Váha: 85 kg
Post: Brankař
Předchozí týmy: Tatran Střešovice B
Florbalka: Unihoc, Blindsave, Foxart
Největší florbalová zbraň: Šířka
Největší florbalová slabina: Výška
Florbalové motto: Když nejde o život, jde o....
Oblíbený spoluhráč: Péťa
Oblíbený soupeř: Nemám
Neoblíbený soupeř: Nemám
Oblíbená hala: Chodov
Životní vzor: Moji rodiče
Koníčci: Budoucí dítě a manželka, PC hry, knihy

Jan Fišer

Číslo dresu: 4
Datum narození: 28.2.1987
Výška: 180 cm
Váha: 85 kg
Post: Útočník
Předchozí týmy: Žádný
Florbalka: Pravá, Unihoc Player 30
Největší florbalová zbraň: Nepředvídatelnost
Největší florbalová slabina: Vše ostatní
Florbalové motto: Všechno půjde
Oblíbený spoluhráč: Peter
Oblíbený soupeř: IBK Kuřata Kladno
Neoblíbený soupeř: Desperados
Oblíbená hala: Králův Dvůr
Životní vzor: pan Wolodyjowski
Koníčci: Obec, cestování, čtení

Jaroslav Paznocht
Číslo dresu: 2
Datum narození: 22.12.1989
Výška: 175 cm
Váha: 68 kg
Post: Levé křídlo
Předchozí týmy: Sokol Rudná
Florbalka: Pravá, Unihoc Infinity
Největší florbalová zbraň: Bohužel žádná :-D
Největší florbalová slabina: Dribling
Florbalové motto: Už bude konec tréninku?
Oblíbený spoluhráč: Jakub Sobotka
Oblíbený soupeř: Téměř všichni
Neoblíbený soupeř: Orka
Oblíbená hala: Děkanka
Životní vzor: Nemám
Koníčci: Sporty, IT, párty

Lukáš Koťátko



Číslo dresu: 13
Datum narození: 7.1.1987
Výška: 183 cm
Váha: 78 kg
Post: Útočník
Předchozí týmy: Tatran Střešovice
Florbalka: Levá, Unihoc
Největší florbalová zbraň: Rychlost
Největší florbalová slabina: Někdy až moc rychlej
Florbalové motto: Co leží neběží!
Oblíbený spoluhráč: Ten nejpomalejší
Oblíbený soupeř: Nebušice
Neoblíbený soupeř: Nebučice
Oblíbená hala: Tatran Střešovice
Životní vzor: Nemám
Koníčci: Sport, jídlo, filmy, život

Jan Chlumský
Číslo dresu: 9
Datum narození: 10.8.1998
Výška: 173 cm
Váha: 73 kg
Post: Pravý obránce
Předchozí týmy: Sokol Rudná
Florbalka: Pravá, Salming
Největší florbalová zbraň: Smysl pro tvorbu hry
Největší florbalová slabina: Rychlost
Florbalové motto: Nikdy nepřestávej hrát naplno
Oblíbený spoluhráč: Milan Švanda
Oblíbený soupeř: Tatran Střešovice B
Neoblíbený soupeř: Žádný
Oblíbená hala: Hala Nebušice
Životní vzor: Nemám
Koníčci: Florbal, posilovna, letadlo, elektronika, vaření

Matyáš Kopecký

Florbalová tajenka
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